

新成立的文物拍卖公司注册时间及步骤

产品名称	新成立的文物拍卖公司注册时间及步骤
公司名称	广州舟航企业服务有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	北京国贸朝阳区建外SOHO西区10号楼2605
联系电话	17710294288 17710294288

产品详情

一、文物商店成立及注册：

- 1、客户需要提供地址，地址须为底商或者是商铺类型，面积不得低于100平米，有足够空间存放文物物品，文物局会上门核查地址（租房发票及房屋租赁合同，产权人相关文件）
- 2、注册资金，200万资本，必须为实缴制，出具验资报告
- 3、提供人员5个文博人员，具有文物资格Z书
- 4、设立公司法人股东监事人员分布信息，出具姓名及担任职责。
- 5、新设立时间为40天
- 6、北京碧月企业服务有限公司

二、拍卖公司资质办理条件及要求：

- 1、首先确定公司名称
- 2、拍卖公司注册资金要求100万以上
- 3、文物拍卖公司注册资金要求1000万以上（实缴注册资金，出验资报告）
- 4、法人、股东、监事身份复印件
- 5、成立拍卖公司的地址要求商用地址，平米在70平左右
- 6、一名拍卖师，有3年9场拍卖纪录

7、文物拍卖资质审批还需要5名文物专家

拍卖是一种公开竞价的买卖方式，上海，北京是中国拍卖活跃的城市。正规拍卖公司以委托寄售为业的商行当众出卖寄售的货物，由许多顾客出价争购，正规拍卖公司的做到没有人再出价高一些的价时，就拍板，表示成交。其实简单通俗来说，就是好东西大家一起，出价高者得!

I. Establishment and registration of the Cultural Relics Store: 1. The customer needs to provide the address, which must be the type of bottom dealer or shop, with the area of not less than 100 square meters, enough space to store cultural relics, and check the address (rental invoice and house lease contract, relevant documents of the property owner) 2. Registered capital, 2 million capital, must be paid-in system, and a capital verification report shall be issued 3. Provide 5 cultural and cultural personnel, with cultural relics qualification Z book 4. Set up the supervisor and personnel distribution information of the corporate shareholders of the company, and issue their names and responsibilities. 5. The new establishment time is 40 days 6. Beijing Biyue Enterprise Service Co., LTD 7. Room 1703, Building A, General International Center, Chaoyang District, Beijing li. Qualification handling conditions and requirements of the Auction Company: 1. First, determine the company name 2. The registered capital of the auction company is more than 1 million yuan 3. The registered capital of cultural relics auction company should be more than 10 million yuan (paid in registered capital, capital verification report) 4. Copy of the identity of the legal person, shareholder and supervisor 5. The address of the establishment of an auction company requires a commercial address, with a square meter of about 70 square meters 6. An auctioneer with 9 auction records in 3 years 7. Five cultural relics experts are also required for the approval of cultural relics auction qualification Auction is a way of open bidding, Shanghai, Beijing is the active auction city in China. Formal auction company to entrust consignment for the business to sell consignment of goods in public, by a lot of customers bid to buy, formal auction company to do no one to bid some higher price, clappers, said to clinch a deal. In fact, simple and popular, is good things together, the highest bidder!